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Gemeentelijke huisvesting 
 
Technische vragen: 
 

1. Raadsvoorstel pag. 4 
“De gemiddeld te hanteren flexfactor voor het bepalen van de oppervlakte is 0,6. Er 
is gerekend met een vaste formatie van 500 fte. In 2023 zijn 
bezettingsgraadmetingen uitgevoerd, waarbij nooit meer dan 50% van de 
werkplekken bezetting is gemeten.” 
Momenteel bestaat het personeelsbestand uit 490 fte. Wat is de prognose voor de 
komende jaren? En wat is de prognose voor het aantal fte dat op de centrale locatie 
moet worden gehuisvest? 

2. Er wordt gebruik gemaakt van inhuur, de inhuur komt bovenop de vaste formatie. 
Hoe groot is de gemiddelde formatie inhuur? En is dit meegerekend in de 
werkplekbezetting en flexfactor? 

3. Waarom zou voorheen alleen de burgemeester een eigen werkkamer krijgen en nu 
ook alle wethouders en de gemeentesecretaris? De werkkamers kunnen bij 
afwezigheid gebruikt worden als vergaderruimte. Betekent dit dan ook dat er minder 
vergaderruimtes nodig zijn? 

4. De kosten om van BENG naar ENG te komen zijn redelijk hoog. Wat betekent dat 
voor de kapitaallasten de komende 30 jaar? Welke opbrengsten staan daar 
tegenover? We mogen er toch vanuit gaan dat ENG op jaarbasis minder kosten 
oplevert dan BENG? 

 
 
Alvast dank voor uw beantwoording. 
 
 


